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Του: Αντώνιου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ: «Θέσεις στάθμευσης για ΑμεΑ στον Δήμο Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης,
της Κορίνθου»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα  με  ανάρτηση  σε  τοπική  ιστοσελίδα  του  Διαδικτύου,  το  Ινστιτούτο
Καταναλωτών Κορινθίας, σε Δελτίο Τύπου του, αναφέρει ότι, σε αυτοψία που διεξήγαγε,
διαπιστώθηκε  πως  το  υφιστάμενο  νομοθετικό  πλαίσιο,  όσον  αφορά  στους  χώρους
στάθμευσης για τα ΑμεΑ στον Δήμο Ξυλοκάστρου-Ευρωστίνης δεν εφαρμόζεται κατά
γράμμα. Συνεπεία αυτού, δεν έχουν δημιουργηθεί σε αρκετά σημεία της περιοχής οι
προβλεπόμενοι  χώροι  στάθμευσης  για  τα  ΑμεΑ,  με  αποτέλεσμα  να  επικρατεί  μια
χαώδης κατάσταση σε κάποια Δημοτικά Διαμερίσματα του Δήμου, όπως η Συκιά, το
Καμάρι, η Λυκοποριά, ως και το Δερβένι.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να λάβετε την απαραίτητη μέριμνα, προκειμένου να επαυξηθούν οι θέσεις
στάθμευσης  για  τα  ΑμεΑ  σε  επίμαχα  σημεία  του  Δήμου  Ξυλόκαστρου-Ευρωστίνης,
ιδιαιτέρως δε, μπροστά σε Δημόσιες Υπηρεσίες, Οργανισμούς και Επιχειρήσεις, όπου
υπάρχει  μεγάλη  προσέλευση  κοινού  (Δημαρχείο,  Ειρηνοδικείο,  Αστυνομικό  Τμήμα,
ΔΕΔΔΗΕ, Δημόσιες Σχολικές Μονάδες);

Ο ερωτών Βουλευτής

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ
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